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Společnost EKO-KOM a. s. a Středočeský kraj v rámci informační 
kampaně ke třídění odpadů vyhlásily pro žáky 1. stupně základních 
škol Středočeského kraje výtvarnou soutěž s názvem „Barevný po-

pelářský vůz“. Uvědomi-
li si totiž, že pohled na 
svozová popelářská auta 
není příliš poutavý, a tak 
chtěli dát dětem možnost 
několik takových vozů 
oživit kresbou. 
Z naší školy se do soutě-
že zapojila V. třída pod 
vedením PhDr. Handry-
chové a III. B s třídní 
učitelkou Jaroslavou Švábovou. Do soutěže se nakonec zapojilo celkem 144 středočeských 
základních škol a hodnotící komise vybírala z více než 1 400 výkresů. Žákyni naší školy se 
podařilo získat nádherné umístění – skončila na 4. – 10. místě, jmenuje se Julinka Šin-
delářová a je ze třídy III. B. Blahopřejeme jí k tomuto úspěchu.
Nejlepší návrhy najdete na www.stredoceska-kampan.cz v sekci Výtvarná soutěž „Barevný 
vůz“.                     Jaroslava Švábová

Slečna z Libčic na MISTROVSTVÍ SVĚTA MLÁDEŽE V ŠACHU

www.libcice.cz | Únor 2010 | Cena: 5,- Kč

Vážený pane starosto, členové rady, vážení zastupitelé, rádi 
bychom Vám touto cestou upřímně poděkovali za finanční 
podporu, díky které se naše dcera MICHAELA HATAŠOVÁ 
mohla v doprovodu otce a trenéra zúčastnit MISTROVSTVÍ 
SVĚTA MLÁDEŽE V ŠACHU, které se uskutečnilo ve dnech 
11. – 23.listopadu 2009 v Turecku.
Míša odehrála jedenáct vážných partií, ve kterých se jí podařilo 
třikrát zvítězit a dvakrát remizovat. Se ziskem čtyř bodů se tak 
v kategorii dívky do dvanácti let stala 89. hráčkou světa. Pro 
zajímavost uvádíme, že v každém kole nás čekala hráčka z ji-
ného státu a mnohdy i z opravdu exotických končin, například 
ze Srí Lanky, Jihoafrické republiky nebo Singapuru. Chcete-li 
se dozvědět více o průběhu mistrovství, navštivte internetové 
stránky www.caissa.cz, kde si můžete přečíst podrobnou repor-
táž psanou ve formě deníku pod názvem „TURECKÝ DENÍK“. 
Velice si vážíme podpory, kterou město Libčice nad Vltavou 
umožnilo naší dceři další výkonnostní růst a získání nových 
nejen šachových zkušeností.

Radim Hataš a Marika Hatašová 

Velký úspěch ve III.B
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Slečna z Libčic na MISTROVSTVÍ SVĚTA MLÁDEŽE V ŠACHU

MICHAELA HATAŠOVÁ v Turecku

Paní učitelka Jaroslava Švábová 
a Julinka Šindelářová ze III.B

Představujeme 
obvodní 
oddělení 
Policie ČR
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Úvodem mi dovolte opravit chybu z lednového čísla Libčických 
novin, kde byl chybně uveden termín konání zastupitelstva města. 
ZM se konalo dne 16.12.2009. Na tomto jednání zastupitelstva pro-
běhly ještě dva následující body:  

1. Zastupitelstvo města  souhlasilo  s podáním žádosti o dotace z 
fondů Středočeského kraje pro rok 2010: nákup nového automobi-
lu pro pečovatelskou službu, knihovna, festival ve sborovém zpěvu 
Otevřená zahrada, obnova stromořadí podél komunikace III/2409, 
modernizace hřiště v areálu ZŠ,  MŠ-rekonstrukce hřiště a ven-
kovního areálu školy, Zdravý životní styl – vytváření kompetencí 
a postojů.

2. Místostarosta informoval o přidělení dotace na projektovou do-
kumentaci Oživení libčické náplavky - in-line stezka a skate park. 
Celkové náklady jsou 703.590,-- Kč, dotace ve výši 302.544,-- Kč. 
Při projednávání tohoto bodu zastupitelé měli možnost nahléd-
nout do architektonické studie zpracované architektem Patrikem 
Hoffmanem, která byla podkladem pro podání žádosti o tuto dota-
ci. Poté zastupitelstvo města souhlasilo s přijetím dotace na projek-
tovou dokumentaci in-line dráhy a skate parku v prostoru náplav-
ky ve výši 302.544,-- Kč od Středočeského kraje. Tolik doplnění k 
jednání zastupitelstva města.

Termín uzávěrky Libčických novin je stanoven vždy na každého 
15. dne v měsíci. K tomuto datu proběhly ještě dvě významné akce. 
Bylo to 12.1.2010 jednání podkomise pro správu majetku města a 
stavební činnost č. 1/2010 a rada města č. 1/2010, jež se konala dne 
13.1.2010.
Podkomise pro správu majetku města a stavební činnost řešila ná-
sledující témata: 

1. Převod majetku Sokola Libčice na město Libčice nad Vltavou
2. Smlouva o pronájmu bytu čp. 91
3. Smlouva s developerskou firmou BEMETT
4. Žádost občana o bezplatný převod pozemku
5. Žádost občanů o odprodej obecního pozemku
6. Nepovolené stavby realizované nájemcem areálu koupaliště
7. Věcné břemeno průjezdu na pozemky města

8. Pořízení nové techniky k úklidu města
9. Investice města v roce 2010
10. Postup ve věci neplatičů v obecních  by-
tech
11. Žádosti o snížení nájemného v obecních bytech
12. Studie proveditelnosti lávky přes Vltavu
13. Rekonstrukce webu města
14. Zvýšení nájemného  na poště
15. Nové developerské projekty v Libčicích nad Vltavou

Rada města č. 1/2010 proběhla  dne 13.1.2010 a řešila následující 
body:
1. Stanovení závazných ukazatelů příspěvkovým organizacím na 
rok 2010
2. Úprava rozpočtu č. 7/2009
3. Žádost občanky o prodloužení ubytovací smlouvy
4. Žádost občanky o pronájem zahrádky
5. Žádost občanky o prodloužení nájemní smlouvy
6. Žádost občanky o prodloužení ubytovací smlouvy
7. Použití znaku města na požární techniku 
8. Pronájem obecního bytu 
9. Stanovisko ke změně UR 
10. Odpisový plán ZŠ Libčice
11. Žádost klubu seniorů o příspěvek na rok 2010
12. 5. městský ples
13. Majetkoprovozní řešení ulice Na Výsluní
14. Žádosti o snížení nájemného v obecních bytech
15. Žádost o dotaci ze SFDI
16. Stanovisko ke stavbě fotovoltaické elektrárny 
17. Prodej obecního bytu 
18. Komise pro zhodnocení žádostí zájmové činnosti

To jsou témata jednání rady města. Pokud občané budou mít dota-
zy k jednání zastupitelstva, rady města a komise pro správu majet-
ku města a stavební činnost, či k jiné obecní záležitosti, jsem při-
praven dle dohody podat upřesnění či vysvětlení. Závěrem děkuji 
všem pracovníkům města za dokonalé zvládnutí zavedení provozu 
datových schránek. 

Pavel Bartoš, starosta

Libčické noviny, měsíčník, vydává Městský úřad v Libčicích nad Vltavou, nám. Svobody 90, Libčice nad Vltavou 252 66, http://www.libcice.cz, e-mail:  
podatelna@libcice.cz,  kultura@libcice.cz,  IČO: 241407,  evid.  č .  MK: ČR E 12222.  Za obsahovou správnost  odpovídají  autoři  příspěvků.  
Administrace, inzerce a foto: Eva Čermáková. Grafické zpracování a tisk GSL, Kralupy nad Vlt. Termín uzávěrky: vždy k 15. dni v měsíci.  Náklad: 700 ks, cena: 5,- Kč.

Připomínáme, že uzávěrka 

přijímání textů 

do Libčických novin je vždy 

15. dne v měsíci.

Informace z Městského úřadu 

Nová adresa:
SPROM

Přemyslovká 1468
Roztoky - Žalov

Úřední dny:
Po-St: 
8 - 11  

12 - 17.30

Ordinační hodiny pediatrické ordinace
Pondělí 11-13 nemocní 13-15  prevence 
Úterý 8,30-10, 30 nemocní 11-12  kojenci 12-13,30 prevence
Středa 12-14 nemocní 14-15  kojenci 15-17 prevence
Čtvrtek 8, 30-10, 30 nemocní 11-12  kojenci 12-14,30 prevence
Pátek 8, 30-10, 30 nemocní 11-13,30 prevence 

Pozn. 
Nemocní se nemusí objednávat, je ale někdy lepší předem zavolat, abyste nemuseli čekat. 
Doba k preventivní péči bude na objednání. 
V ambulanci budeme provádět základní odběry v domluveném čase a vyšetření CRP (dle potřeby 
kdykoliv).
Kontakty:
Pevná linka do ordinace: 233 313 044 Mobilní telefon: 775 728 800 www.terapiedeti.cz 
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Poděkování a zamyšlení

TERMÍNY UMÍSTĚNÍ KONTEJNERŮ
v I. pololetí roku 2010

3.2. 15–16
3. a 31.3 15–16
14. a 28.4. 15–17
12. a 26.5. 15–17

9. a 23.6. 15–17
7. a 21.7. 15–17
4. a 18.8. 15–17
8. a 22.9. 15–17

6. a 20.10. 15–17
10.11. 15–16
8.12. 15–16

únor 28.2.
březen 28.3.
duben 25.4.
květen 30.5.
červen 27.6.

Kontejnery budou umisťovány v uvedených termínech 
na těchto místech: 
Libčice n/Vlt.  křižovatka ulic Nerudova, Palackého, 
 Na Radosti a Tržní
Libčice n/Vlt.  Kralupská
Letky  Letecké nám. 
Chýnov ul.  Ke Studánkám
Chýnov  Sídliště Pod Saharou k čp. 705 
 (vedle dětského hřiště)

Během uplynulých pěti dnů jsme se po-
řádně zapotili při úklidu velkého přívalu 
sněhu. I když  je povinností pracovníků 
města město uklízet  a provádět v zimním 
období i úklid sněhu, těchto pět dnů  (9.-
13.leden) bylo velmi náročných na úklid. 
Přesto se, dle mého názoru, podařilo příva-
ly sněhu dostat pod kontrolu, a proto chci 
poděkovat za vynaložené usilí nejen našim  

pracovníkům - Srbovi, Bohatovi, Bezděko-
vi a Mackovičovi, kteří i ve dnech pracov-
ního volna (a někdy i ve tři hodiny ráno) 
upravovali komunikace a chodníky ve měs-
tě, ale i všem občanům našeho města, kteří 

si jako každý rok 
uklidili před svým 
domem ,  i  kdy ž 
nemuseli. Nemalý 
dík patří pocho-
pitelně i firmám
pana Veszelaie, 
Brejchy, Janečka a 
Měkoty,  kteří nám 
svou technikou 
pomohl i  zbavit 
naše město toho 
nejhoršího. Jen se 
neubráním si tak 
trochu postesk-
nout nad tím, že  
v některých ulicích 

stála a někde stále stojí osobní vozidla, kvů-
li kterým nemohly a nemohou být všechny 
komunikace upraveny od sněhu jako celek, 
byť stačilo třeba jen druhý den popojet o 
pár metrů. Ale to je v myšlení dotyčných 
majitelů vozidel a s tím nic nelze udělat.
A ještě něco. Když tak přemýšlím o záko-
nu, kterým stát přesunul povinnost péče o 
chodníky na obec, tak je třeba říci, že stát 
sice tuto feudální povinnost z občanů se-
jmul a hodil jí na obec, které ale nedal na 
tuto činnost ani korunu. Z pohledu jiné-
ho zákona ale platí, že chodník musí ukli-
dit ten, kdo způsobil jeho znečištění. Kam 
tedy poslat fakturu za úklid ? Státu, který 
vymyslel tak chytrý zákon bez navýšení fi-
nancí, nebo Bohu, který nám tak krásnou 
nadílku na zemi seslal ? Tak nevím, nevím, 
asi zašleme fakturu jak na úřad vlády, tak 
na faru……

Bohumil Černý
technik správy a údržby města

Sběrna elektronického odpadu, 
lednic a pneumatik 
v roce 2010
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Po půlročním působení ve funkci vedoucí-
ho Obvodního oddělení PČR Libčice nad 
Vltavou bych vám rád představil nejen 
sebe, ale především náplň práce policistů 
zdejšího oddělení.
 Jmenuji se npor. Zdeněk DRAŽAN, je mi 
34 let. K policii jsem nastoupil v roce 1995.
 Za patnáct let služby u policie jsem vyko-
nával práci v nejrůznějších funkčních za-
řazeních. Začínal jsem na hlídkové službě, 
po získání zkušeností jsem přešel na pro-
blematiku zpracovatele trestních spisů. Měl 
jsem možnost podílet se jako kriminalista 
na vyšetřování trestných činů a zabývat se 
problematikou loupeží, požárů a výbuchů a 
dále i mravnostní trestnou činností. V po-
lovině roku 2009 jsem byl osloven vedením 
okresního ředitelství s nabídkou výkonu 
služby jako vedoucí Obvodního oddělení 
Libčice nad Vltavou.
Mým zástupcem je npor. Bc. Pavel ENDR-
LE, kterému je 37 let a k polici nastoupil v 
roce 2004.
 I přesto, že u Policie ČR působí jen šest let, 
získal již zkušenosti s prací policie. Nastou-
pil jako řadový policista na Obvodní od-
dělení PČR Hostivice, kde vykonával také 
funkci zástupce vedoucího OOP. Má zkuše-
nosti také jako kriminalista, kdy se podílel 
na vyšetřování zejména majetkové trestné 
činnosti. V roce 2009 byl osloven s nabíd-

kou zařazení na služební místo zástupce ve-
doucího Obvodního oddělení Libčice nad 
Vltavou.
Při mém příchodu bylo obvodní oddělení 
systemizováno na početní stav: vedoucí, 
zástupce vedoucího a 18 řadových poli-
cistů, tehdy byl skutečný stav naplněn cca 
jen ze 40%. Do současné doby se podařilo 
navýšit početní stav na 22 řadových poli-
cistů. Zároveň se podařilo všechna prázdná 
místa doplnit nově nastupujícími policisty. 
Toto zlepšení se projeví až koncem letošní-
ho roku, neboť tito policisté nejprve musí 
absolvovat základní policejní vzdělání. 
Po nabytí teoretický zkušeností ve škole je 
budou moci noví policisté aplikovat v pra-
xi stejně jako jejich starší kolegové. Co je 
vlastně náplní práce policisty na obvodním 
oddělení? Policista má přehled o svěřeném 
území a o veškeré spáchané trestné čin-
nosti. Při běžném výkonu služby odhalu-
je, prověřuje a dokumentuje trestné činy a 
projednává přestupky. Dále vyřizuje veške-
ré písemnosti, činí preventivní opatření k 
předcházení a zabránění trestné činnosti. 
Soustřeďuje si poznatky o bezpečnostní si-
tuaci a plně je využívá k plnění svých úkolů. 
Měl by mít dobrou osobní a místní znalost 
daného území a být co nejvíce v kontaktu 
s občany. Policisté Obvodního oddělení 
Libčice nad Vltavou mají na starosti i další 

obce : Černý Vůl, Čičovice, Debrno, Dola-
ny, Holubice, Horoměřice, Kozinec, Nou-
tonice, Okoř, Statenice, Roztoky, Svrkyně, 
Tursko, Úholičky, Únětice, Velké Přílepy 
a Žalov. V současné době může obvodní 
oddělení občanům nabídnout možnost be-
sed k aktuálním bezpečnostním tématům, 
osobní konzultace a případné poradenství 
v trestních věcech, možné technické zabez-
pečení objektů na kterých je opakovaně pá-
chána trestná činnosti. V neposlední řadě i 
pracovní příležitosti.

Komisař npor. Zdeněk Dražan
vedoucí OOP ČR Libčice nad Vltavou 

Obvodní oddělení PČR Libčice nad Vltavou

Při nepříznivých povětrnostních podmín-
kách doporučujeme řidičům, aby si předem 
zjistili, zda trasa jejich jízdy je průjezdná a 
vozovka sjízdná, aby neuvízli. Sledujte do-
pravní zpravodajství zejména na rozhla-
sových stanicích, které jsou aktualizované. 
Před jízdou je třeba si zkontrolovat vyba-
vení svého vozidla a případně doplnit vše 
potřebné pro provoz v náročných povětr-
nostních podmínkách. 

Řidiči by především neměli zapomenout:
přezout všechna kola na zimní pneumatiky
mít alespoň polovinu nádrže 
při jízdě do hor se vybavit sněžnými řetězy

Základní doporučené vybavení pro zimní 
období zahrnuje:
zimní pneumatiky na všech čtyřech kolech
nemrznoucí směs v autě - chladící kapalina 
a směs do odstřikovačů
škrabka na led
rozmrazovač zámků, který je potřeba nosit 
s sebou a nenechávat v autě

Při cestě do hor se hodí:
vlečné lano
sněhové řetězy
smetáček na sníh a lopatka
baterky
pro případ nouze je vhodné mít v autě při-
pravenou i minimální zásobu pití a potra-
vin
Do povinné výbavy každého vozu:
pak patří auto-lékárnička
výstražný trojúhelník
náhradní žárovky vnějšího osvětlení a sig-
nalizace
pojistky, náhradní kolo, příruční zvedák a 
klíč na matice
Vedle toho se ještě doporučuje hasící pří-
stroj, reflexní vesta, tažné
lano,startovací kabely, nářadí na odstranění 
jednoduchých závad.
Během nepříznivých povětrnostních pod-
mínek je nezbytné řídit automobil ma-
ximálně opatrně a přizpůsobit i rychlost 
jízdy. Větrné poryvy mohou auto učinit 
neovladatelné a hrozí také zvýšené nebez-
pečí střetu s překážkou na silnici. Dále do-

poručujeme neparkovat auta pod stromy  
v blízkosti něčeho, co hrozí zřícením, pozor 
také na vysoké sloupy.
   V této souvislosti znovu připomínáme, 
že podle silničního zákona v okamžiku, 
kdy kvůli hustotě provozu na dálnici nebo 
rychlostní silnici o dvou jízdních pruzích  
v jednom směru dojde ke vzniku kolony 
stojících vozidel, jsou řidiči povinni vytvo-
řit mezi sebou jeden průjezdný pruh široký 
nejméně 3m, pro průjezd vozidel s právem 
přednostní jízdy (policejních vozidel, vozi-
del požární ochrany a záchranné služby).
   Policisté a pracovníci preventivně infor-
mační skupiny Okresního ředitelství Praha 
– venkov přejí všem účastníkům silničního 
provozu bezpečné dny na silnicích. Neza-
pomeňte, že jsme všichni účastníci silniční-
ho provozu a mnohé situace můžeme nejen 
ovlivnit, ale především jim můžeme zabrá-
nit – svou ohleduplností a předvídavostí.
Přejeme všem bezpečnou jízdu a šťastný 
návrat po celý rok 2010.

nprap. Štěpánka Zatloukalová
tisková mluvčí OŘ PČR Praha - venkov

Několik  rad pro řidiče :

npor. Bc. Pavel ENDRLE
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V pondělí dne 23.3.2009 v 3:35 hodin vyslalo Operační středisko 
integrovaného systému (OPIS) Kladno pomocí systému KANGO 
jednotku SDH Libčice nad Vltavou na dopravní nehodu nákladní-
ho vlaku s osobním automobilem na vlakové zastávce v Řeži, kdy 
došlo i k požáru vozidel.  Ze základny vyjela jednotka ve složení  
1+3 hasiči.
K požáru došlo tak, že neznámá osoba  přejela v obci Řež lávku, 
poté dojela na zastávku ČD, kde s vozidlem havarovala do kolejiště. 
Z důvodu výškového rozdílu mezi nástupišťem a kolejištěm nebylo 
v jejích silách vozidlo z kolejiště dostat. Namísto toho, aby o celé 
věci informovala tísňovou linku a zamezila tak případné katastro-
fě, opustila místo nehody. Do vozidla v kolejišti po chvíli narazila 
vlaková souprava, která vozidlo tlačila cca 100 metrů před sebou 
po kolejích. Tímto došlo k požáru vozidla i lokomotivy. 
Zasahujícím hasičům znemožňovala likvidaci požáru vzdálenost 
nádraží od nejbližší příjezdové cesty, z tohoto důvodu museli hasi-
či provést dálkovou dopravu vody z cisternové automobilové stří-
kačky umístěné na kolejišti v Libčicích nad Vltavou- Letky.  

Dále bylo provedeno čerpání  vody z Vltavy.  Z důvodu velkého 
převýšení nebylo možno dosáhnout potřebného  tlaku  k hašení 
požáru.
Po uhašení požáru  bylo vozidlo za asistence pracovníků Českých 
drah dopraveno  na nádraží v Libčicích nad Vltavou. 
Na místě byla dále přítomna jednotka HZS Roztoky, vyšetřovatel 
HZS Kladno a hlídka Policie ČR. Škoda byla pracovníky dráhy na 
místě předběžně vyčíslena na 4.000.000,- Kč.
Poblíž místa zásahu byl nalezen občanský průkaz, který byl předán 
Policii ČR k dalšímu šetření. 
Výše uvedený zásah bych zhodnotil jako velice vyčerpávající pro 
zasahující hasiče. A to hlavně z důvodu vzdálenosti dálkové dopra-
vy vody. Přesto však byla likvidace požáru úspěšná a bylo zde ze 
strany hasičů zamezeno dalšímu vzniku hmotné škody.  
Jednotka se vrátila na základnu v 8:00 hodin a připravila techniku  
do dalšího výjezdu. 

Tomáš Brokl, člen SDH Libčice nad Vltavou

Během uplynulého roku jsme se sešli na  
12 pravidelných členských schůzích, na 
kterých jsme projednávali blížící se akce a 
hodnotili uplynulý měsíc. Na 24 schůzích 
výjezdové jednotky se prováděla převážně 
údržba techniky a věcné výstroje a výzbro-
je.
Začátek roku jsme zahájili dozorem nad 
přípravou a průběhem novoročního ohňo-
stroje na volném prostranství u řeky. Akce 
proběhla v pořádku a naštěstí nebylo potře-
ba žádného zásahu z naší strany.
Leden jsme věnovali přípravě tradičního 
hasičského plesu, na které se podíleli všich-
ni členové sboru. Ples se konal dne 17. ledna 
od 20 hodin v kulturním domě. Na úvod se 
představila skupina historického tance Ma-
rianne, která svým pěkným vystoupením 

naladila příjemnou atmosféru. V průběhu 
prvních dvou měsíců jsme se zúčastnili vý-
ročních valných hromad okolních sborů.        
V následujících měsících jsme se podíleli 
na zabezpečení kulturních a společenských 
akcí města  jako byl Masopust, Dny řeky a 
pálení čarodějnic. Z důvodů velkého sucha 
jsme byli požádáni o zalévání nově vysaze-
ných stromků.
Během letních měsíců jsme se účastnili ne-
jen soutěží okolních sborů a výjezdů k hlá-
šeným událostem, ale pustili jsme se i do 
opravy historické stříkačky STRATÍLEK, 
kterou vám chceme ukázat na oslavách 
110. výročí založení našeho sboru. Oslavy 
se budou konat na louce u řeky 29. května 
a budou spojeny s tradiční soutěží O pohár 
starosty města.    

V září se nám po usilovném boji podařilo 
získat automobil značky Liaz od hasičského 
záchranného sboru. K předání tohoto vozu 
došlo na stanici v Roztokách. Do jara se na 
něm provedou nějaké úpravy a opravy než 
opět vyrazí do terénu.  
Náš sbor má k dnešnímu dni 40 členů  a  z 
toho 20 členů ve výjezdové jednotce.
Za rok 2009 jsme měli hlášených 37 udá-
lostí. 
Na závěr mé zprávy bych chtěl poděkovat 
všem, kteří se podíleli na akcích, na kterých 
se sbor účastnil. Ať se jednalo o údržbu 
techniky, zbrojnice, přípravu a pořádá-
ní soutěže v požárním sportu nebo plesu. 
Také bych chtěl poděkovat celé naší výjez-
dové jednotce za dobře odvedenou práci.

Vladimír Čmelík- starosta sboru

Zpráva o činnosti SDH Libčice za rok 2009

Dopravní nehoda vlaku s osobním automobilem
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 Rádi bychom reagovali na článek 
pana starosty v lednových  Lib-
čických Novinách a na  poznám-
ku k našemu patriotismu.
Právě proto, že máme k místu, 
kde žijeme vztah, není nám lhos-
tejné, co se děje v jeho  školách, 
školkách a  klubech. Obzvlášť, 
pokud do nich docházejí naše 
děti.
Nemyslíme si , že by nám někdo 
pomlouval naše fotbalisty,hasiče 
a nebo školní děti , ale …
Jako rodičům tří dětí, z nichž 
dvě navštěvují ZŠ mimo Libčice 
,nám dělá nemalé problémy do-
prava dětí zpět do Libčic , právě 
do sportovních oddílů , do ZUŠ , 
MŠ a jiných zájmových kroužků . 
Ale snažíme se , protože nechce-
me právě přijít o to obecní zlato, 
neboť tam  pracují lidé velice 
vstřícní a profesionální.
Naše naděje, že toto, co hledáme, 
najdeme i v konkurenční ZŠ , se 
nám bohužel potvrdily, tudíž ne-
byly klamné . Píši ,,bohužel  pro 
libčickou ZŠ „ . Od vedení libčic-
ké školy se nám informací dostá-
valo velice po málu , na dotazy je 
odpovídáno mlhavě a  s příchutí 
„Co ten šťoura zase chce“. Do pro-
vinčních škol se mnoho učitelů 
zrovna nehrne , zvláště pokud je 
jim brán prostor pro jejich tvůrčí 

inovace a trochu netradiční výu-
ku . Z toho plyne velká fluktuace
učitelů a dětí na naší ZŠ  a nic na 
tom  nezmění ani fakt, kolik úsi-
lí a prostředků bylo vynaloženo 
třeba na zkrášlení a zateplení fa-
sády . Myslíme si , že by zřizova-
tel  měl opustit pštrosí politiku a 
situaci rázně řešit. Kondice školy 
není dobrá a když sportovní tým 
stagnuje , tak je nutná změna 
– většinou trenéra. Škola navíc 
nestagnuje , ale upadá .
 Jen na okraj . Malý krámek s 
potravinami na rohu náměstí ne-
ztratil své zákazníky i přesto , že  
máme v dobrém dosahu Tesco, či 
Penny Market . A proč tedy?
 V Novém roce a všech dalších 
přejeme všem spoluobčanům 
klidné soužití v našem malém 
městě. Vždyť stačí jen dodržovat 
po generace stejné pravidlo.  „Co 
nechceš, aby ti činili druzí, nečiň 
ty jim . “
 Na závěr ( právě toho volebního 
období) , bychom chtěli poděko-
vat všem úředníkům , ponejvíc 
úřednicím , za vynaloženou prá-
ci při shánění peněz na zpříjem-
nění žití v Libčicích a stejně tak 
všem , co se podílejí na rozvíjení 
správného náhledu na svět na-
šich dětí !

Ilona a Jan Ptáčkovi

Ecce Homo …

Ráda bych reagovala na článek pana starosty. Jsem si vědoma ja-
kými pozitivními změnami prošly Libčice za posledních pár let, 
nové ulice, nové fasády obecních budov, výsadba stromů atd.
Věřím tomu, že se město bude tímto směrem ubírat i nadále a 
bude se snažit o to, aby se ještě více zvelebilo. Je vidět , že za-
stupitelstvu a úředníkům není  lhostejné a jak píše pan starosta 
„ po materiální stránce je snad všechno v pořádku, ale je vše v 
pořádku i s lidmi?“
Docela mě vyvedla z míry věta, že rodiče denně vypravují své 
děti do základních škol v Kralupech nebo v Praze cituji „ v klam-
né naději, že tam na prvním stupni dostanou kvalitnější vzdělá-
ní „. Asi vědomě pan starosta uvádí jen první stupeň. Ráda bych 
si přečetla co si pan starosta myslí o druhém stupni na zdejší 
základní škole?  A opravdu je libčická základní škola na stejné 
úrovni jako okolní školy? Tak proč tolik rodičů vystavuje své 
děti každodennímu nebezpečí při dojíždění vlakem do jiných 
škol v jiných městech? Stojí jim to za to? Proč má libčická ško-
la, tak špatnou pověst jak mezi rodiči tak mezi učiteli z jiných 
škol? Proč kvalitní učitelé odsud odcházejí a ti noví zde nevydr-
ží? Znám spoustu rodičů, kteří dali libčické základní škole šanci 
a své děti zde umístili, ale nakonec je stejně přeřadili na jinou 
školu. A nejedná se o ambiciózní rodiče, kteří musí  mít pro své 
děti jen to nejlepší. Jsou to obyčejní lidé, kteří chtějí pro své děti 
kvalitní základní vzdělání od kterého se odvíjí jejich další bu-
doucnost.
Za ty roky co žiji v Libčicích jsem si toto město oblíbila, našla 
známé a ráda se účastním různých kulturních akcí a nepřeji si 
nic víc než aby moje děti (které mimochodem navštěvují výbor-
nou mateřskou školku s hodnými paní učitelkami) zde mohly 
chodit i do školy základní. Obávám se ale, že pokud se zde v 
nejbližší době nic nezmění budu patřit mezi ty další rodiče „ s 
klamnou nadějí o lepším vzdělání jinde.......“

Petra Grybauskas

Reakce na článek ECCE HOME 
ejhle člověk....

Když jsem o Vánocích psal článek  Ecce Homo do Libčických novin, 
psal jsem jej upřímně podle svého přesvědčení a s ohledem na svou 
pozici starosty. Ostatně nemohl jsem ani jinak. Starosta vždy bude 
hájit zájmy občanů a společenských organizací,  bude hybatelem 
rozličných obecních aktivit, bude apelovat na patriotismus a jako 
zástupce zřizovatele škol bude za školami stát. Nestojím za našimi 
školami jenom formálně. Uvědomuji si hloubku problému, záleží mi 
na tom, aby školy dobře pracovaly.  Škola je složitý a citlivý mechanis-
mus a je poměrně jednoduché vrazit mezi soukolí mezilidských vztahů 
klín. Na to, aby se stroj zastavil, stačí někdy málo. Horší  ale bývá, když 
je potřeba něco znovu vybudovat a rozpohybovat. Nevadí mi  kritika, 
ale musí být konstruktivní a opřena o jasná fakta, a proto žádám, 
abychom problematiku škol neřešili v novinách. Využijme prosím 
standardní cesty komunikace. Máme zde zřizovatele, reprezentovaného 
radou města, zastupitelstvo města a školskou radu. Jsem připraven váž-
ně a rázně situaci řešit, pokud budou důvody kritiky oprávněné. Jsem 
připraven jak na diskusi, tak na rozhodnutí. A věřím, že na to nebudu 
sám. Tím bych svou diskusi o školství v novinách ukončil. 

Pavel Bartoš

Ke školství … v tisku snad 
naposledyPrvní půlrok utekl jako voda a je tedy čas prvního bilanco-

vání... Bilancování nejen v podobě známek na vysvědčení, 
ale i postřehů z malého městečka, odkud pocházeli moji 
předkové.
Do libčické školy jsem přišla v září poté, co má bývalá škola v 
Chomutově byla necitlivým politickým rozhodnutím tamní 
radnicí zrušena. 
Bezprostředně po příchodu do Libčic jsem byla mile překva-
pena některými aspekty zdejší školy, na které jsem nebyla 
zvyklá. Výborné vybavení např. audiovizuální technikou, po-
čítači či odbornými učebnami. Zcela mi po profesní stránce 
vyhovuje  velmi vstřícný postoj vedení školy k různým alter-
nativním formám výuky, projektovému vyučování, ale i dal-
šímu vzdělávání pedagogických pracovníků. V dané atmo-
sféře se velice dobře vyučuje všem, kteří promyšleně a cíleně 
koncipují své vyučovací hodiny. Mám pocit, že žáci mé třídy, 
i přesto, že na ně kladu často nemalé nároky, pracují na indi-
viduálních i společných úkolech s chutí a mají o učení zájem 

POLOČAS 

pokračování na straně 7

Uveřejněné příspěvky nemusí vyjadřovat názory redakční rady. Za obsahovou správnost zodpovídají autoři příspěvků.
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Už více než rok mají libčické děti možnost 
zapojit se kromě bezplatného doučování 
také do odpoledních volnočasových aktivit, 
které pro ně každý týden připravují pracov-
níci společnosti Člověk v tísni. Cíl je jed-
noduchý: nabídnout dětem žijícím v místní 
sociálně vyloučené lokalitě zvané Kolonka 
zajímavou alternativu pro trávení volného 
času a pomoci jim rozvíjet schopnosti a do-
vednosti potřebné pro to, aby mohly uspět 
ve škole i v životě.  

Děti ze sociálně vyloučeného prostředí 
musí překonávat řadu handicapů. V rodi-
nách, kde vyrůstají, obvykle nemají dosta-
tek podnětů pro rozvoj komunikačních, 
sociálních ani motorických dovedností a v 
porovnání se svými vrstevníky bývají proto 
opožděné. „Často mají nižší slovní zásobu, 
potíže s porozuměním čteného textu nebo 
početní představivostí,“ vyjmenovává ně-
která znevýhodnění Karolína Fojtová, ko-
ordinátorka doučování a vzdělávacích ak-
tivit společnosti Člověk v tísni v Libčicích 
nad Vltavou. Největší problém podle ní na-
stává v momentě, kdy děti nastoupí do prv-
ní třídy. „Dohnat ve škole všechny chybějící 
znalosti a dovednosti je pro ně v podstatě 
nemožné. Brzy po nástupu do školy přestá-
vají zvládat tempo s ostatními spolužáky, 
zhoršuje se jim prospěch, a proto jim bývá 

doporučován přestup do praktických škol,“ 
popisuje častý osud sociálně znevýhodně-
ných dětí Karolína Fojtová. „Přitom nejde 
o to, že by tyto děti byly méně nadané, nebo 
dokonce hloupé. Akorát doma nemají pro 
přípravu do školy potřebné zázemí a chybí 
jim zpravidla také motivace ze strany rodi-
čů,“ vysvětluje libčická koordinátorka. 
Potřebují povzbudit a zvednout sebevědo-
mí
Právě snaha podpořit děti ze sociálně sla-
bých rodin ve vzdělávání byla důvodem, 
proč společnost Člověk v tísni začala před 
více než dvěma lety nabízet v Libčicích bez-
platné doučování, které  před rokem rozší-
řila také o nabídku volnočasových aktivit. 
V pondělí je pro děti školního i předškol-
ního věku připravena Výtvarná dílna pro 
šikovné ruce, kde se za pomoci lektorky učí 
pracovat s nejrůznějšími materiály, rozvíjet 
svou fantazii, jemnou motoriku i abstraktní 
myšlení. V úterý se mohou pro změnu těšit 
na odpoledne s Všeználkem. „Hravou for-
mou se s dětmi učíme znát například hodi-
ny, roční období, měsíce v roce nebo dny 
v týdnu. Nejdříve si na dané téma povídá-
me, potom si k němu nakreslíme obrázek a 
naučíme se novou básničku nebo písničku. 
Na závěr si zatancujeme nebo zacvičíme,“ 
nastiňuje podobu Všeználka Karolína Foj-
tová. Kroužek vede společně s Michaelou 
Obytovou Hacmacovou, asistentkou pe-
dagoga ze Základní školy Libčice nad Vl-
tavou. Dosavadní spolupráci vnímají obě 
velmi pozitivně: „U dětí, které kroužky na-
vštěvují pravidelně, je znát výrazný posun 
v rozvoji řeči, slovní zásobě, ale i ve schop-
nosti soustředit se na zadaný úkol,“ hodno-
tí výsledky volnočasových aktivit Michaela 
Obytová Hacmacová. „Děti jsou daleko sa-
mostatnější, sebevědomější, což se pozitiv-
ně projevuje na jejich chuti chodit do školy 
a tedy i školní docházce,“ dodává Michaela 
Obytová Hacmacová, která je pro libčické 
pracovníky společnosti Člověk v tísni vý-
znamnou pedagogickou podporou. 

Další plány? Před-
školka pro nejmenší 
Středeční odpoled-
ne jsou pro děti  z 
Kolonky ve zname-
ní Úkolníčku. „Jde 
v podstatě o skupi-
novou přípravu do 
školy a doučování v jednom. Děti si mohou 
donést domácí úkoly, které by jinak samy 
nezvládly vypracovat. Ty starší mají mož-
nost jít na počítač, kde si mohou připravit 
referáty nebo vyhledat potřebné informace 
na internetu,“ popisuje smysl Úkolníčku 
Karolína Fojtová. Týdenní nabídku vol-
nočasových aktivit uzavírá ve čtvrtek tzv. 
Aktivní odpoledne, v rámci něhož čekají na 
děti aktivity všeho druhu. „Chodíme napří-
klad na procházky Libčicemi, během nichž 
se děti učí poznávat okolí svého bydliště - 
kde je školka, knihovna nebo kostel. V pro-
sinci jsme s dětmi vyrazili na Mikulášskou, 
kterou pořádalo město, a teď před Vánoci 
jsme pro změnu vyráběli vánoční cukroví z 
piškotů. Na leden máme naplánovanou ná-
vštěvu do Galerie hlavního města Prahy,“ 
vypočítává čtvrteční aktivity Karolína Foj-
tová. „Denně k nám chodí tak okolo osmi 
dětí, ještě větší zájem je o celodenní výlety 
a výpravy, kam se jich hlásí přes dvě desítky. 
Což jsou v podstatě všechny děti z Kolon-
ky,“ říká s úsměvem Karolína Fojtová. „V 
nadcházejícím roce budeme v doučování 
i volnočasových aktivitách pokračovat a 
zároveň se naši nabídku chystáme rozšířit 
také o předškolní přípravu. Protože právě u 
menších dětí je možné podchytit řadu pro-
blémů,“ nastiňuje další plány libčická koor-
dinátorka vzdělávání. 
Volnočasové aktivity v Libčicích nad Vl-
tavou jsou realizovány v rámci projektu 
„Pojďte do školy!“. Podpora vzdělávání a 
doučování dětí ze sociálně vyloučených do-
mácností je financován Evropským sociál-
ním fondem a státním rozpočtem ČR.     

Iva Janská, Člověk v tísni, o.p.s.     

VŠEZNÁLEK POMÁHÁ DĚTEM USPĚT VE ŠKOLE   

(např.  projekt na zvýšení čtenářské gramotnosti o Harry Pottero-
vi, skupinové výtvarné práce, nácvik vánočního programu a jeho 
prezentace pro rodiče, příprava leporela s vánočním příběhem či 
nejnověji soutěž o nejnápaditější stavbu ze sněhu - podrobněji na 
školním webu). 
Jediné, co mě zde mrzí, jsou pro mě občasné a ne zcela pochopi-
telné invektivy vůči škole zvenčí. Často od lidí, kteří zde děti ani 
nemají a kteří naši školu během posledního období ani nenavští-
vili. Bojím se jen jediné věci. Aby politické tlaky či vlivy nesmetly 
vše dobré a pozitivní, co v poslední době ve škole vzniklo.  V roce 
voleb bývají školy často lákavým terčem pro ty, co se chtějí poli-

ticky zviditelnit a zkreslenými informacemi nalákat voliče. Mám v 
tomto směru velmi neblahou zkušenost z předchozího působiště. 
Doufám, že slyším jen trávu růst, a libčická škola se do budoucna 
vyhne pomluvám, spekulacím či přímému napadání bez patřičně 
podložených důkazů. Pokud má kdokoli pochybnosti o poměrech 
na naší škole, je srdečně zván k návštěvě. 
Doufám, že druhé pololetí bude pro mou i ostatní třídy stejně po-
zitivně tvůrčí jako bylo to první. Věřím, že další projektové úkoly, 
výlety, exkurze, soutěže a další aktivity přinesou dětem i učitelům 
nové podněty, znalosti a pocit sounáležitosti s třídou, školou, mís-
tem, kde žijeme.                                   PhDr. Gabriela Handrychová

POLOČAS 
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Nové knihy

Deaver, J.: Kříže u cesty, Domino, 2009
Haig, M.: Klub mrtvých otců, Argo, 2009
McCarthy, C.: Všichni krásní koně, Argo, 2008
Obermannová, I.: Příručka pro neposlušné ženy, 2003
Pawlowská, H.: Když sob se ženou snídá, Motto, 2009
Stupka, J.: Město v slzách, vydalo Město Kralupy nad Vlt., 2009
Tautz, J.: Fenomenální včely, Brázda, 2009
Vondruška,V.: Zdislava a ztracená relikvie, Moba, 2007
Zusak, M.: Zlodějka knih, Argo, 2009

Šárka Sekerová

Pozor
Od 8. do 13. března bude knihovna uzavřena.

Z knihovny

On-line katalog knihovny v Libčicích

http://libcice.knihovny.net/katalog/baze.htm

Sběr starého papíru
V září letošního školního roku se Zá-
kladní škola Libčice nad Vltavou při-
hlásila  k účasti v 16. ročníku Velké 
ceny Nestlé a Českých sběrných suro-
vin. Jde o sběrovou ekologickou soutěž 
škol. Naše škola se zapojila do sběru 
starého papíru. V rámci školy soutěží 
jak třídy, tak i jednotlivci o ceny, kte-
ré je čekají na konci školního roku po 
skončení soutěže. 
A jaký je stav soutěže k 31. 12.? – Na 1. 
místě je zatím 6. třída, která nasbírala 
650 kg, na druhém místě se umístila 
těsně 2. třída a třetí je 5. třída s 232 kg. 
Děti mohou nosit sběr každou středu 
do osmi hodin a předat ho paní Klímo-
vé. Pokud máte zájem pomoci škole, 
dětem a hlavně i naší přírodě, můžete 
přinést svůj nepotřebný papír do ško-
ly po domluvě kdykoli, nebo ve středu 
ráno. Jménem dětí Vám již předem 
děkujeme. Vítězná třída se pak bude 
moci těšit i Vaší zásluhou na zajímavý 
výlet na konci roku.

Člověk v tísni, o. p. s. hledá pro pobočku v Libčicích 
nad Vltavou nebytové prostory o rozloze minimálně 

30 m2 pro své aktivity s dětmi a mládeží. 
Kontaktní osoba: 

Karolína Fojtová DiS., 
tel.: 233 931 653, mobil: 739 320 446, 

e-mail:Karolina.Fojtova@clovekvtisni.cz

Naše organizace během roku pořádala dvě schůze, po kterých ná-
sledovalo posezení s hudbou.
Navštívili jsme jarní a podzimní Zahradu Čech v Litoměřicích, vy-
dali jsme se poznávat krásy naší země i hlavního města s průvod-
kyní paní Janouškovou.
Výlet na zámek Manětín, Červená Lhota, Klášter Mariánská Týnice 
a město Tábor obohatil všechny zúčastněné o krásné zážitky.
V prvním pololetí letošního roku navštívíme Jindřichův Hradec, 
Třeboň, Telč a Třešť.
Opět uspořádáme zájezd na jarní Zahradu Čech v Litoměřicích a 
s paní Janouškovou budeme poznávat krásná a zajímavá místa v 
Praze.
Na všechny tyto akce zveme i ostatní důchodce z našeho města.
Pokud bude mít někdo zájem stát se členem naší organizace, infor-
mace mu budou poskytnuty na tel. čísle 725 865 826.

Jana Janovská
předsedkyně ZO SPCCH v Libčicích nad Vltavou

NAŠE ŠKOLY
Návštěva střední školy
My, žáci devátého ročníku, máme před sebou důležité rozhodování, jak bude pokračovat náš 
život, pro jaké povolání se rozhodneme. Dne 1.12.2009 jsme měli možnost navštívit Střed-
ní odbornou školu 
a Střední odborné 
učiliště v Kralupech 
nad Vltavou. Celým 
areálem nás prová-
zela paní profesorka 
Alžběta Kováčiková. 
Velmi  nás  zauja lo 
vybavení odborných 
učeben. Měli  jsme 
možnost vidět běžný 
školní den. Opravdu 
nás tato škola zauja-
la a určitě využijeme 
možnosti podat si na 
tuto školu nebo po-
dobnou školu přihlášku. Navíc byla naší škole dána nabídka, abychom si zdarma pronajali 
jejich krásně vybavenou chemickou laboratoř pro naše laboratorní práce, které nemůžeme 
uskutečnit v naší odborné učebně.

Nikola Bělohradská a Kateřina Procházková
Žákyně IX. třídy

Informace o činnosti ZO SPCCH 
v Libčicích nad Vltavou

Zámek Červená Lhota
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 3.2. Ema Destinová – operní pěvkyně
  připraví p. B. Venclíčková
 10.2. Posezení u kávy
 17.2. H. Pavlowská – Jak přežít diety
  Čte p. M.Malíková
 24.2. Posezení u kávy

Klub seniorů

Říjnová výstava karikatur a humoristických kreseb Český pří-
běh 1848 – 1918 pokračuje dalším obdobím, v němž vznikla 
Československá republika, ale nakonec se přiblížila svému kon-
ci Mnichovskou dohodou v roce 1938. Téměř třicet panelů ob-
sahujících obrázky z dobových novin a časopisů dokumentuje 
meziválečnou politickou kulturu, sociální a  hospodářskou pro-
blematiku, postavy uměleckého světa,  otázky, které vyvstávaly 
na pořad dne pod tlakem komplikující se mezinárodní situace 
mezi dvěma světovými válkami. Výstavu připravili v rámci své-
ho semináře studenti Fakulty sociálních věd Univerzity Karlovy 
a byla k vidění v pražské galerii Spolku českých umělců grafiků
Hollar před několika lety.                                        Martin Sekera

V libčické obřadní síni Městského úřadu 
začíná 15. 2. 2010 a trvá do 28. 2. 2010
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Jedná se o sport, ve kterém se obvykle zá-
vodí na několika řadách hliněných skoků 
a hodnotí se provedení a obtížnost triků. 
Na stavbu skoků se nepouživají žádné pře-
depsané postupy, takže každý skok je ori-
ginál. Porota se skládá většinou z bývalých 
nebo právě zraněných jezdců. Jezdí se dvě 
kategorie - BMX (malá kola) a MTB (velká 
26ti palcová kola). Největší závod kategorie 
BMX je na X-Games (Olympiáda extrém-
ních sportů) a BMX World, který se už po 
několikáté konal v Německu. Závody MTB 
nemají zatím žádný největší závod, většina 
důležitých závodů je jen pro zvané jezdce, 
kteří se kvalifikují na menších závodech.

Kdo by chtěl mít nějakou konkrétní před-
stavu, ať se například podívá na interne-
tovou adresu: http://www.youtube.com/
watch?v=UldAnqLiAKs&feature=related
V České republice jsou organizátoři akcí 
většinou sami závodníci nebo investoři, 
kteří seženou potřebné sponzory a osloví 
přední české jezdce, aby postavili trať pod-
le svého uvážení. V závěru loňského roku 
došlo za podpory občanského sdružení Li-
běhrad a soukromých sponzorů k výstavbě 
nové Dirty Jump trasy v areálu v Letkách.
Na náš první ročník bohužel nevyšlo poča-
sí a nemohla se skákat velká závodní trať. 
Doufáme, že v létě to vyjde a diváci uvidí 

ohromné skoky a nejtěžší triky. Tento rok 
bychom chtěli v našem areálu v Libčicích 
– Letkách uskutečnit velké závody, kte-
ré budou dvoudenní. První den by mělo 
probíhat točení videa, noční focení pro 
sponzory a stanování u řeky. Druhý den 
by byl závod s doprovodným programem 
pro diváky - soutěže, muzika a občerstve-
ní. Máme slíbenou účast celé české špičky. 
Těšíme se, že je přijdete podpořit svým po-
tleskem. O připravované akci Vás budeme 
včas informovat.

Jan Přibáň
Dirty Jump, OS Liběhrad

Dirty Jump v Libčicích nad Vltavou

Oddíly karate cvičí v místní sokolovně
ÚTERÝ  16 – 19 hodin
PÁTEK  16  -  19 hodin 
Zájemci z řad dětí, dorostu, juniorů  i dospělých  (mužů i žen) se 
mohou hlásit u senseie  p. Hodíka, nositele 3.Danu a zkušebního 
komisaře stylu SHOTOKAN , v prodejně SMÍŠENÉ ZBOŽÍ – TA-
BÁK.

V současné době se naši členové připravují na zkoušky technické 
vyspělosti, které se jako každý rok uskuteční koncem měsíce úno-
ra. 
Náš závodní oddíl se připravuje na celou řadu národních i mezi-
národních turnajů. 31. ledna 2010 se účastníme mezinárodních 
závodů – PRAG OPEN. J.H.

Oddíl karate

Zápis do první třídy ZŠ
Základní škola pořádala 
zápis do 1. ročníku pro 
školní rok 2010/2011.  
V prvních dnech přišlo 
k zápisu 32 dětí.

Někdo bude mít odklad 
a zůstane ve školce, ale 
většinu dětí uvidíme  
1 .  z á ř í  v e  š k o l n í c h  
třídách.
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- Francouzský gel  550,- Kč
- Gelové nehty  500,- Kč
- Pryskyřičné nehty 500,- Kč
- Doplnění  300,- až 350,- Kč
- Francouzská modeláž nehtů 
 na nohou    250,- Kč
- Manikúra  150,- Kč
- P shine  150,- Kč

Ivana Termanini
Tel. 233 930 975, 
Mobil 604 798 635

MODELÁŽ  a  ÚPRAVA NEHTŮ

w w w . r a j v l n y . c z

Nabízím šití dekoračních 
látek a záclon, 
včetně úprav 

a oprav oděvů všeho druhu.

ILONA PTÁČKOVÁ

telefon: 777 903 329
ÚTERÝ 9 - 11 hodin 
nebo po tel. dohodě.

V ZAHRÁDKÁCH 756
LIBČICE NAD VLTAVOU

Prodej Levně! 
Přímo z velkoobchodu
Široký sortiment oblečení, obuvi 

a průmyslového zboží.
Vyberou si všichni! KD Libčice nad Vltavou

Čtvrtek 25.2. – 10,00 – 18,00 hodin
Pátek 26.2 – 9,00 – 17,00 hodin
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SKICENTRUM  SUCHDOL
TESTOVACÍ CENTERUM 
+ PRODEJNA SPORTEN
MONTANA SKISERVIS

TESTOVACÍ CENTRUM SPORTEN, VÖLKL, ATOMIC, SALOMON
Všechny lyže pro půjčovnu jsou vždy připravovány na strojích MONTANA
Veškeré vázání seřizujeme výhradně elektronicky na strojích MOMENTRONIC
Ceník skiservisu naleznete na www.skiadam.cz
Školy mají množstevní slevu na zapůjčení lyž. výzbroje 30 procent - více na info@cykloadam.cz

BROUŠENÍ BRUSLÍ VŠE OD 1. LISTOPADU 2009

LYŽE, BOTY, HOLE  jednorázová cena  10 DNŮ = 690 KČ

MONTANA SKICENTRUM SUCHDOL
PRAHA 6, Internacionální 1231 na náměstí v Suchdole
Tel.:  220920014 – prodejna • 233910034 – skiservis + půjčovna • 775085151 – prodejna
PO-PÁ 10-19 HOD, SOBOTA 9-12.30 HOD

KUPON NA SLEVU 10%**

Platí na půjčovnu lyžařského vybavení

KUPON NA SLEVU 20%*

Při donešení tohoto kuponu máte slevu 20%
na nové lyže SPORTEN 2010 a SKISERVIS MONTANA

* Kupon na slevu 20% platí do 15. ledna 2010
** Kupon na slevu 10% platí do 1. února 2010
Doporučujeme si předem lyže na půjčovně osobně rezervovat!

WWW.CYKLOADAM.CZWWW.SKIADAM.CZ WWW.BIKESTORE.CZ INFO@CYKLOADAM.CZ

SE SEZONOU 2010 JSME PRO VÁS PŘIPRAVILI NĚKOLIK NOVINEK

NYNÍ MÁTE MOŽNOST VYZKOUŠET 
ŠVÝCARSKOU KVALITU STROJŮ MONTANA

LINEÁRNÍ + VARIÁILNÍ STRUKTURY, ZÁVODNÍ SERVISY, MOŽNOST NAVOLENÍ VÁMI ZVOLENÉHO ÚHLE APOD.

NEJLEVNĚJŠÍ PŮJČOVNA 
LYŽAŘSKÉHO VYBAVENÍ V OKOLÍ

CA A4 01 c�b.indd   3 10.11.2009   12:14:22
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220 911 128
731 151 341  B. Houser
731 151 335  P. Houser

Máte pojistnou událost? Vaše auto opravíme a vše potřebné vyřídíme s pojišťovnou. 


